



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Kiwanis Club of Huntsville Muskoka



The Club presented a Volunteer Appreciation Scholarship to Gabrielle (Gabby) Pennacchioli. Gabrielle will be attending the University of Western Ontario, in the School of Health Studies, Faculty of Health Sciences. The scholarship is awarded annually to acknowledge the tangible impact our youth can have on our community by serving beyond themselves, providing ongoing and meaningful altruistic volunteerism.

The Club presented a Brenda Wainman Goulet Memorial Scholarship to Kennedy Watts. Kennedy will be attending Algonquin College (Ottawa) in the 3 year Animation program. The scholarship is awarded annually by the in memory of Brenda Wainman Goulet. Brenda was a graduate of Ontario College of Art and Design and over a career spanning 30 years was recognized as a celebrated sculptor of international acclaim, a founding member of the 'Artists of the Limberlost', member of Muskoka Autumn Studio Tour (MAST) as

Club Kiwanis de Huntsville Muskoka



Le Club a présenté une bourse d'études à Gabrielle (Gabby) Pennacchioli en appréciation de son bénévolat. Gabrielle fréquentera l'Université de Western Ontario, à la Faculté des sciences de la santé. La bourse est présentée annuellement pour reconnaître l'impact tangible que nos jeunes peuvent avoir sur nos communautés en servant au-delà d'elle-même en offrant un bénévolat altruiste continu et significatif.

Le club a aussi présenté une bourse d'études Brenda Wainman Goulet Memorial Scholarship à Kennedy Watts. Kennedy fréquentera l'Algonquin College (Ottawa) dans le programme d'animation d'une durée de 3 ans. Cette bourse d'études est présentée en mémoire de Brenda Wainman Goulet. Brenda était une diplômée de l'Ontario College of Art and Design et qui, pendant sa carrière de 30 ans, a été reconnue comme sculpteure célèbre reconnue internationalement, membre fondateur de l'Artists of the

well as Huntsville Festival of the Arts. The recipient of this scholarship is a graduating student taking Visual Arts, who will continue in the arts at a post-secondary institution. The award recipient will be selected by the Visual Arts Department based on the student's body of work over their secondary school career, having been acknowledged as having a superior gift of expression and artistic flair.

Kiwanis Club of Cape Breton Golden K



The Club signed on for a new Kiwanis year project that will probably be a yearly one. made a donation of \$6000.00 to be used for the purchase of back to school sneakers for some students in need in the CBVRCE. With the help of our club and the generosity of Sport Chek in the Mayflower Mall in Sydney, as of Friday, August 11th, 2023, 183 pairs of quality sneakers are now available for distribution to youth. Golden K volunteers will help with the distribution.

Kudos to SPORT CHEK and its store management team for their immediate willingness to make this dream happen so quickly, by having just the right supplies on hand at an excellent price.

Kiwanis Club of Clearbrook



Limberlost', membre du Muskoka Autumn Studio Tour (MAST) et du Huntsville Festival of the Arts. Le récipiendaire de cette bourse est un gradué qui étudiera en Arts visuels, et qui poursuivra en arts dans une institution post-secondaire. Le récipiendaire de cette reconnaissance sera choisi par le Département des arts visuels sur la foi de son travail pendant sa carrière à l'école secondaire, ayant été reconnu comme ayant un talent supérieur d'expression et de sens artistique.

Club Kiwanis de Cape Breton Golden K



Le Club s'est inscrit au nouveau projet du Kiwanis qui pourrait devenir un projet annuel. Il a aussi fait un don de 6 000 \$ pour l'achat de sneakers pour des étudiants dans le besoin dans le CBVRCE dans le cadre du retour à l'école. Avec l'aide de notre club et de la générosité du Sport Chek dans le mall Mayflower à Sydney, au vendredi 11 août 2023, 183 paires de sneakers de qualité sont maintenant disponibles pour distribution aux jeunes. Les bénévoles du Golden K aideront à la distribution.

Kudos à SPORT CHEK et à son équipe de gestion pour son implication immédiate afin de rendre ce rêve réalisable si rapidement, ayant la marchandise en mains et l'excellent prix vde faveur.

Club Kiwanis de Clearbrook





President Steve Carlton of the presented Kiwanis Foundation of Canada Scholarships to three executive members of the Robert Bateman Secondary Key Club. Gideon Akuffo, Club President, received a \$1000 matching scholarship. Gideon is enrolled in the Bachelor of Science Program at the University of the Fraser Valley.

Nicholas Todd, Co-Vice President, also received a \$1000 matching scholarship and is attending the University of the Fraser Valley in the Bachelor of Science Program.

Harjas Gill, Co-Vice President, received the \$500 Mel Osborne Youth Scholarship and is attending the University of Toronto in the Faculty of Arts and Sciences Bachelor Program.

All three gentlemen led the Robert Bateman Secondary Key Club executive team for two years and each demonstrating exemplary leadership, commitment and caring for school community. Each student also received a \$1,750.00 Bursary from the Kiwanis Club of Clearbrook.

Kiwanis Club of Fredericton



The Club presented a scholarship to Sarah MacMillan, who completed her final year at Leo Hayes High School. I live with both my parents and my older brother in Fredericton, New Brunswick. She will be attending Dalhousie University to pursue a Bachelor of Science. Her plan at Dalhousie University is to take science-based psychology as her undergraduate degree and continue her education by doing a Ph.D. in neuropsychology.

Sarah began volunteering through her church and various school groups (Free the Children, Peer Mentors, Peer Tutoring) starting at a young age. She played competitive club volleyball (Reds



Président Steve Carlton de la Fondation Canadienne du Kiwanis a présenté des bourses d'études à trois membres de l'exécutif du Club K de la Robert Bateman Secondary. Gideon Akuffo, Président du club, a reçu une bourse appariée de 1000\$. Il est inscrit au programme de Baccalauréat en sciences de l'Université de Fraser Valley.

Nicholas Todd, Co-Vice-président, a aussi reçu une bourse appariée de 1 000 \$, Il fréquente l'Université de Fraser Valley au programme de Baccalauréat en sciences.

Harjas Gill, Co-Vice-président, a reçu une bourse Mel Osborne pour la jeunesse au montant de 500 \$. Il étudie à la Faculté des arts et au programme de Baccalauréat en sciences à l'Université de Toronto.

Ces trois jeunes hommes ont dirigé l'exécutif du Club K de la Robert Bateman Secondary pendant deux ans et chacun d'eux a démontré un leadership exemplaire et un engagement attentionné envers la communauté scolaire. Chaque étudiant a aussi reçu une bourse de 1 750 \$ du club Kiwanis de Clearbrook.

Club Kiwanis de Fredericton



Le club a présenté une bourse d'études à Sarah MacMillan qui a terminé sa dernière année à la Leo Hayes High School. Elle vit avec ses parents et son grand frère à Fredericton, Nouveau Brunswick. Elle fréquentera l'Université de Dalhousie afin d'obtenir un Baccalauréat en sciences. Son projet est d'obtenir une base en psychologie comme premier cycle et poursuivre ensuite son éducation pour un Doctorat en neuropsychologie (Ph.D).

Sarah a commencé son bénévolat

U18), and varsity volleyball at LHHS and volunteered with her volleyball club once a week for 2 hours, teaching kids ranging from 8-10 years old how to be part of a team and how to play volleyball. In her senior year at LHHS, she was on the student representative council executive as a co-president. She was also part of a group of students (Peer Mentors) who welcomed international students to my school.

Kiwanis Club of Quebec



In May 2023, Vicky Verreault, President of the Kiwanis Club of Quebec accompanied by Claudette Painchaud, lieutenant-governor, Division 16, Eastern Canada and the Caribbean District of Kiwanis International and Jean-Pierre Marier, member of the club, was pleased to present a Kiwanis Foundation of Canada Matching Scholarship to Charles Roy-Rodrigue.

Charles pursues his studies at the General and Professional Education College (CEGEP) of Lévis in "Nature Science". He is also an Air Cadet at the rank of Warrant Officer 2nd Class at 629 Kiwanis-Québec Squadron in Quebec City.

Kiwanis Club of Saint John



The Club presented Mel Osborne and the Kiwanis scholarships, to four students from the Key Club/ Saint John High School.

Isabella Campbell
Ava Costella
Jessica Chang
Helena Cruz

Kiwanis Club of Golden Ears



à son école et dans divers groupes à l'école (Free the Children, Peer Mentors, Peer Tutoring) dès son jeune âge. Elle a joué au volleyball de compétition (Reds U18) et au volleyball universitaire à LHHS. Elle a de plus fait du bénévolat avec son club de volleyball à raison de 2 heures par semaine pour enseigner à des jeunes de 8 à 10 ans comment faire partie d'une équipe et comment jouer au volleyball. Pendant sa dernière année à LHHS, elle a été membre du comité exécutif du Conseil étudiant comme co-présidente. Sarah faisait aussi partie d'un groupe d'étudiants qui accueillent les étudiants internationaux à l'école (tutrice).

Club Kiwanis de Québec



En mai 2023, Vicky Verreault, présidente du club Kiwanis de Québec accompagnée de Claudette Painchaud, lieutenant-gouverneur à la Division 16 du district de l'Est du Canada et des Caraïbes du Kiwanis International et de Jean-Pierre Marier, membre du club, était heureuse de présenter 7une bourse d'études appariée de la Fondation canadienne du Kiwanis à Charles Roy-Rodrigue. Charles poursuit ses études au Collège d'enseignement général et professionnel (CEGEP) de Lévis en « Sciences de la nature ». Il est aussi un Cadet de l'air au grade d'adjudant de 2^{ème} classe à l'Escadron 629 Kiwanis-Québec de la ville de Québec.

Club Kiwanis de Saint John



Le club a présenté une bourse d'études Mel Osborne et des bourses de la Fondation Canadienne du Kiwanis à quatre étudiants membres du Club K du Saint John High School.

Isabella Campbell
Ava Costella
Jessica Chang
Helena Cruz

Club Kiwanis de



The Club presented a matching scholarship to Carina Celleja. Carina is taking interior design at BCIT, she is finding it extremely challenging, but loving every minute of it.



Le club a présenté une bourse d'études appariée à Carina Celleja. Carina est inscrite en design intérieur BCIT; elle trouve cela très exigeant, mais elle en apprécie chaque minute.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfedn.org] [www.kfedn.org]